
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-11-29, § 18 

 
 Tid: 29 november 2005 kl 9.00 – 9.50 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 12 december 2005 
  

 
 
Mirja Särkiniemi    Sten Nordin 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mirja Särkiniemi (s), ordförande 
Sten Nordin (m), vice ordförande 
Per Bolund (mp) 
Helena Bonnier (m) 
Claes Fleming (fp) 
Kåre Gustavsson (s) 
Jimmy Lindgren (s) 
Reine Meyer-Strömberg (s) 
Margarita Pulido (s) 
Madeleine Sjöstedt (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Regina Öholm (m) 

 
Ersättare 

 Gulan Avci (fp) 
Hannah Ekeroos (kd), tjänstgörande 
Eva-Louise Erlandsson Slorach (s) 
Tove Frimodt (s), §§ 1-28 
Berthold Gustavsson (m) 
Bo Holmberg (s) 
Petter Lindfors (m) 
Kathléen Nilsson (m) 
Per Ohlin (v) 
Hampus Rubaszkin (mp) 
Göran Wrene (s) 

 
Personalföreträdare 

 Sonja Mogert, SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektören Per Aronson och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Mats Fager, Göran Gahm och 
Anette Scheibe samt borgarrådssekreteraren från roteln Kristina Söderlund. 

 
 § 18 

Uppföljning av genomförda dubbelriktningar i Vasastan  
 T2005-310-01695 
 
Trafikkontoret hade den 23 september 2005 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 
ärende, till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Trafiknämnden lägger utvärderingen av dubbelriktningarna av gator i Vasastan 
 till handlingarna. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s) samt ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) 
och Per Bolund (mp) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga F1. 
 
Beslut 
 
Trafiknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt det av 
ordföranden Mirja Särkiniemi m fl (s) samt ledamöterna Ann-Marie Strömberg (v) och 
Per Bolund (mp) gemensamt framställda yrkandet d v s att godkänna trafikkontorets 
utvärdering samt att anföra följande: 
 

Nämnden vill tillföra att effekten av dubbelriktningar som redovisas i ärendet 
sannolikt har fungerat så väl delvis kan bero på de införda 30-zonerna i staden. 
Nämnden vill att kontoret beaktar detta i det fortsatta arbetet med 
dubbelriktningar av stadens gator.   

 
Reservation 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m), ledamöterna Helena Bonnier (m), Regina Öholm 
(m), Madeleine Sjöstedt (fp) och Claes Fleming (fp) samt tjänstgörande ersättaren 
Hannah Ekeroos (kd) enligt kontorets förslag. 
 
Särskilt uttalande 
 
Vice ordföranden Sten Nordin (m), ledamöterna Helena Bonnier (m), Regina Öholm 
(m), Madeleine Sjöstedt (fp) och Claes Fleming (fp) samt tjänstgörande ersättaren 
Hannah Ekeroos (kd) enligt bilaga F2. 
 
 

 
 
 
    Vid protokollet 



  

    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

Tillhör § 18, bilaga F1 
 
Trafiknämnden 2005-11-29 
 
Tillhör ärende 18 
 
Uppföljning av genomförda 
dubbelriktningar i Vasastan  
 
Mirja Särkiniemi  m.fl. (s) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Per Bolund (mp) 

 
 
Förslag till beslut 
 
Trafiknämnden beslutar 
 
att godkänna trafikkontorets utvärdering  
 
samt 
 
att anföra följande. 
 
Nämnden vill tillföra att effekten av dubbelriktningar som redovisas i ärendet sannolikt 
har fungerat så väl delvis kan bero på de införda 30-zonerna i staden. Nämnden vill att 
kontoret beaktar detta i det fortsatta arbetet med dubbelriktningar av stadens gator.   



  

Tillhör § 18, bilaga F2 
 
Trafiknämnden 2005-11-29 
 
Tillhör ärende 18 
 
Uppföljning av genomförda 
dubbelriktningar i Vasastan 
 
Sten Nordin m fl (m) 
Madeleine Sjöstedt m fl (fp) 
Hannah Ekeroos (kd) 

 
 
 
Särskilt uttalande 
 
Det är glädjande att dubbelriktning av de aktuella gatorna har varit positiv och varken 
inneburit ökade flöden eller högre hastigheter. Med så här goda resultat av 
dubbelriktning av gator ser vi fram emot att kontoret föreslår fler ställen där en sådan 
förändring skulle kunna genomföras. 
 


